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bijlage 1           
Stand van zaken in behandeling zijnde moties 2014 
 
(Voorstel: De onderstaande moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst) 
- Programmabegroting 2014 (reserves en voorzieningen) (04-11-2013) PvdA 
- Kaderbrief (04-07-2013) PvdA 
- Locatie C2000 Zendmast (03-06-2013) VVD 
- Plaatsing C2000 Zendmast (13-05-2013) VVD 
 
 

Datum Onderwerp Indiener  
Motie    

Besluit raad  Stand Van Zaken  

03-02-2014 Voortgang andere locatie 
C2000 zendmast 

VVD, CDA, 
PvdA, Lijst 
Gree Ris 

1. om de bewoners voor het eind van deze maand (februari 2014) te 
informeren over c.q. te betrekken bij  het verdere verloop van het proces; 
2. de gemeenteraad op de hoogte te houden van de 
ontwikkelingen. 
 

Nog geen informatie van het college 
ontvangen 

03-02-2014 Definitieve besluitvorming 
SRA 

PvdA, CDA 
en VVD, 
H2000 

1. Het college te verzoeken met de acht gemeenten uit de regio 
Alkmaar in overleg te gaan of tot een gezamenlijk voorstel voor een 
regionale sociale dienst kan worden gekomen. 
2. Spreekt uit om op de raadsvergadering van 10 maart a.s. 
naast het verder onderzoek naar samenwerking met de gemeenten 
Bergen, Castricum, Heiloo en Uitgeest eveneens te spreken over de 
vraag of deze vier gemeenten ook een congruent 
samenwerkingsverband ten aanzien van de decentralisaties zouden 
kunnen gaan vormen.  
 

Nog geen informatie van het college 
ontvangen 

04-11-2013 Integratie peuterspeelzalen 
en kinderopvang 

PvdA en VVD 1. Spreekt uit dat het college de integratie van peuterspeelzalen met 
kinderopvang bevordert en daartoe het initiatief neemt; 
2. De commissie Maatschappelijke Zaken regelmatig op de hoogte wordt 
gehouden van de voortgang in dit proces. 
 

Nog geen informatie van het college 
ontvangen 

04-11-2013 Programmabegroting 
(discussie 
voorzieningenniveau) 

PvdA 1. Spreekt uit dat de raad het 1e kwartaal 2014 een inhoudelijke 
discussie over het niveau van de voorzieningen en de daarbij behorende 
financiële lasten wenst; 
2. Verzoekt het college deze inhoudelijke discussie voor de raad 
voor te bereiden. 
 

Nog geen informatie van het college 
ontvangen 
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04-11-2013 Programmabegroting 2014 
(reserves en voorzieningen) 

PvdA 1. Spreekt uit dat de raad in het 1e kwartaal 2014 een inhoudelijke 
discussie wenst te voeren over de omvang alsmede nut en noodzaak van 
de reserves en voorzieningen; 
2. Verzoekt het college deze discussie voor de gemeenteraad voor 
te bereiden. 
 

Geagendeerd voor de commissie BZ 
van februari :  
VOORSTEL: als afgehandeld te 
beschouwen en afvoeren van deze 
lijst 

04-11-2013 Naar een wijkeigen wijk 
beheer 

CDA 1. Een inventarisatie uit te voeren van (1) reeds lopende initiatieven met 
betrekking tot ‘groenadoptie’ door individuele inwoners, groepen 
inwoners of door bedrijven en (2) mogelijke nieuwe initiatieven 
waarmee dit verder kan worden gestimuleerd. 

2. Het resultaat van deze inventarisatie mee te nemen bij het opstarten 
van het groenbeheerplan. 

 

Nog geen informatie van het college 
ontvangen 

4-07-2013 Kaderbrief  PvdA Verzoekt het college om een programmabegroting 2014 en een 
meerjarenperspectief 2015-2017 zonder bezuinigingsvoorstellen aan de 
raad voor te leggen, doch daarbij tevens een 1e begrotingswijziging 2014 
met bezuinigingsvoorstellen toe te voegen. 

Dit heeft plaatsgevonden. 
 
VOORSTEL: als afgehandeld te 
beschouwen en afvoeren van deze 
lijst 
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03-06-2013 Locatie C2000 zendmast VVD Roept het college op: 
 Met eigenaren van gronden, waarvan het MDC aangegeven heeft 
dat plaatsing van de zendmast een goede mogelijkheid is en de afstand 
tot de bebouwing groter is dan bij de voorkeurslocatie, in gesprek te gaan 
teneinde te bereiken dat de medewerking wordt verleend aan 
grondoverdracht, 
 de gemeenteraad over de uitkomst te informeren, 
 te volharden in de weigering gemeentegronden over te dragen 
ten behoeve van plaatsing van een C2000 zendmast zolang geen nieuwe 
feiten of inzichten een ander standpunt rechtvaardigen. 
 

Het college heeft onderzoek laten 
verrichten door het Twente Institute for 
Wireless and Mobile Communications 
(TI-WMC) om te achterhalen of het 
zoekgebied werkelijk beperkt moet zijn 
tot de door MDC aangegeven cirkel. 
Daaruit is naar voren gekomen: 
a. dat de meest geschikte mogelijkheid 
een locatie is op particulier terrein, 
dichtbij het centrum van de cirkel; 
b. dat een tweetal locaties, net buiten 
de cirkel aan de westzijde, eveneens 
soelaas kan bieden. 
Hierover is overleg gevoerd met de 
vertegenwoordigers van het actiecomité 
‘C2000 ja, maar niet hier’. 
Naar aanleiding van de punten in de 
motie: 
1. Er is contact opgenomen met enkele 
eigenaren rondom het in hierboven 
onder conclusie a. bedoelde punt. Dit 
heeft echter nog niet tot resultaat 
geleid. Daarnaast wordt onderzoek 
gericht op de locaties bedoeld onder 
conclusie b.  
2. Verwacht wordt dat in het najaar van 
2013 aan de raad kan worden 
gerapporteerd. 
3. Over het overdragen van gronden 
van de gemeente valt nu nog niets te 
zeggen. 
 
VOORSTEL: Met de aanwijzing van 
de locatie Westerweg 360 en de 
communicatie hierover met 
betrokkenen, deze motie als 
afgehandeld te beschouwen en 
afvoeren van deze lijst.  
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13-05-2013 Bijen en bloemen D66/GL, 
NCPN, VVD 

Roept het college op:  
1. het convenant ‘Bijvriendelijk handelen’ te ondertekenen (zie 
www.bijenlint.nl en bijlage); 
2. braakliggende terreinen (bijv. Boekelermeer) in te laten zaaien 
met een  
(eenjarig) bijenvriendelijk bloemenmengsel; 
3. particuliere grondeigenaren te stimuleren om dit ook te doen; 
4. in samenspraak met de bovengenoemde organisaties te 
onderzoeken hoe structureel (en budget neutraal) meer ruimte geboden 
kan worden aan bijenvriendelijke beplanting en ecologisch groenbeheer 
in het openbaar gebied. 
 

. Het convenant “bijenvriendelijk 
handelen” is inmiddels door onze 
gemeente ondertekend. 
2.   De ecologische zone in de 
Boekelermeer Heiloo wordt sinds de 
aanleg ‘bij-vriendelijk’ beheerd.  
3. Via een artikel op de website maken 
we inwoners attent op de 
mogelijkheden om de eigen tuin ‘bij-
vriendelijk’ aan te leggen en te 
onderhouden. 
4. Sinds 2012 voert Landschap Noord-
Holland het beheer uit van meest 
waardevolle graslanden en 
bloemenweiden in Heiloo. Bijvoorbeeld 
in de Egelshoek en de Neggen. 
Landschap Noord-Holland onderzoekt 
de mogelijkheden om de natuurwaarde 
van de graslanden in de Noorderneg te 
vergroten, onder andere ook voor bijen, 
vlinders en andere insecten.  
Daarnaast plant de gemeente bomen 
en heesters die aantrekkelijk zijn voor 
bijen en andere insecten. Ter 
bevordering van de 
leefomstandigheden van solitaire bijen 
en andere insecten plaatst gemeente 
Heiloo in het voorjaar van 2014 twee 
insectenhotels. 
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13-05-2013 Plaatsing C2000 zendmast VVD Roept het college op:  
 er krachtig bij MDC op aan te dringen dat MDC een 
bewonersavond organiseert; 
 aan de bewoners(organisaties) in Heiloo heldere en begrijpelijke 
criteria aan te geven welke gelden bij het bepalen van locaties en tevens 
aan te geven welke andere locaties in aanmerking komen;   
 als het college niet kan voldoen aan punt 2 dan er bij het MDC 
met kracht op aan te dringen dit binnen 2 weken te doen; 
 het MDC op te roepen de activiteiten qua uitvoering stil te leggen 
of als mogelijk als college dit af te dwingen totdat de 
informatieverstrekking aan en raadpleging van bewoners heeft 
plaatsgevonden inclusief de afronding van de zoektocht naar alternatieve 
locaties; 
 de gemeenteraad van de voortgang op de hoogte te houden. 
 

1. Met het MDC heeft overleg 
plaatsgevonden over het organiseren 
van een bewonersavond. Deze vond 
plaats op 29 mei 2013. 
2. De MDC heeft tijdens de 
informatieavond van 29 mei 2013 uitleg 
gegeven.  
3. Het college heeft het nuttig geacht 
zichzelf een beeld te vormen van de 
(on)mogelijkheden via het rapport van 
het TI-WMC: zie hiervoor de rapportage 
over motie 1 van 03-06-2013. 
4. Het MDC heeft gehoor gegeven aan 
de oproep om activiteiten stil te zetten. 
5. Zie motie van 03-06-2013 voor 
voortgang. Gezien de daarin 
opgenomen punten en de hierboven 
geplaatste verantwoording acht het 
college deze motie 3 van 13-05-2013 
uitgevoerd, dan wel achterhaald. 
 
VOORSTEL: Met de aanwijzing van 
de locatie Westerweg 360 en de 
communicatie hierover met 
betrokkenen, deze motie als 
afgehandeld te beschouwen en 
afvoeren van deze lijst. 
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22-04-2013 uitbesteden onderhoud en 
beheer openbare ruimte 

CDA Verzoekt het college onderzoek te doen naar de 
uitbestedingsmogelijkheden van het onderhoud en beheer van de 
Openbare Ruimte (“Grijs en Groen”): 
1. Bij de gemeenten Castricum en Bergen; 
2. Bij de gemeente Alkmaar. 
3. Bij 1 of meer private partijen. 
De uitkomsten van deze onderzoeken voor te leggen voor het begin van 
het vierde kwartaal.  
 

Het college is bezig uitvoering te geven 
aan het eerste punt van deze motie 
binnen het project “samenwerken in de 
duinstreek”. Daarin is een specifiek 
deelproject “Grijs en Groen” gestart 
onder (project)leiding van een 
vertegenwoordiger van Heiloo.  
De verwachting is dat het totale project 
conclusies op zal leveren vóór 1 jan. 
2014.  
Het college wil deze resultaten 
afwachten.  
Daarmee zal de in de motie beoogde 
datum (vóór 1 okt. 2013) niet worden 
gehaald, het college acht dat een niet 
te vermijden gevolg van het zoeken van 
samenwerking. 
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22-04-2013 Gemeenschappelijke 
regelingen 

VVD Alle overeenkomsten inzake Gemeenschappelijke Regelingen kritisch 
tegen het licht te houden, met als doel de grip op de financiën van deze 
regelingen te vergroten;  
- Binnen het Algemeen Bestuur van de regelingen draagvlak te zoeken 
bij andere gemeenten om gezamenlijk financiële tegenvallers te 
voorkomen;  
- Niet te accepteren dat taken aan de gemeente worden teruggegeven uit 
hoofde van bezuinigingen die aan de regeling(en) zijn opgelegd; de 
gemeente Heiloo dient haar eigen financiële doelstellingen immers te 
realiseren door o.a. samenwerking, het afstoten van taken en het 
reduceren van het aantal FTE’s;  
- Er steeds op aan te dringen, dat de taakstelling door het Dagelijks 
Bestuur van de Gemeenschappelijke Regelingen wordt gerealiseerd op 
basis van efficiëntere bedrijfsvoering en slimme samenwerking;  
- Een notitie op te stellen, waarin wordt aangegeven hoe het College om 
denkt te gaan met financiële tegenvallers van Gemeenschappelijke 
Regelingen, indien deze zich onverhoopt aandienen of dreigen aan te 
dienen;  
- Deze notitie medio derde kwartaal 2013, maar in ieder geval voordat de 
begroting voor 2014 wordt besproken en vastgesteld, aan de Raad voor 
te leggen;  
- De optie open te houden om in die gevallen uit Gemeenschappelijke 
Regelingen te stappen dan wel aansluiting te zoeken bij (financieel 
gezonde) Gemeenschappelijke Regelingen van andere gemeenten dan 
degene waarin wij thans participeren.  
- In deze notitie ook aan te geven per Gemeenschappelijke Regeling hoe 
het uittreden geregeld is en wat de eventuele bijkomende kosten zouden 
zijn. 
 

De gemeenteraad van Castricum heeft 
een vergelijkbare motie aangenomen. 
De motie van de VVD en die van de 
gemeente Castricum worden nu 
gezamenlijk opgepakt door een 
werkgroep bestaande uit medewerkers 
van de gemeente Bergen, Uitgeest, 
Castricum en Heiloo. 
 
Dit zal resulteren in een 
onderzoeksrapport en een 
gezamenlijke visie over hoe om te gaan 
met gemeenschappelijke regelingen. 
De werkgroep wil uiterlijk in september 
haar werkzaamheden afronden. 
 
 
Behandeling in de raad van 3 maart 
2014 

08-04-2013 Toekomst NV HVC VVD en 
Heiloo-2000 

1. verzoekt het college om op zo kort mogelijke termijn, doch uiterlijk 1 
juni 2013, een notitie op te stellen waarin de raad kennis neemt van de 
mogelijkheden tot koerswijziging en die de raad in staat stelt kaders vast 
te stellen.  
2. draagt het college op dat de portefeuillehouder die namens de 
gemeente Heiloo zitting heeft in besturen die direct of indirect de 
aandelen van NV HVC bezitten, in het eerstkomend overleg mee zal 
delen dat de raad van Heiloo nog geen kaders heeft vastgesteld en er 
derhalve geen standpuntbepaling kan worden ingenomen. 
 

1. De notitie moet nog worden 
opgesteld. Gezien het (gezamenlijk) 
aandeelhouderschap van de VVI-
gemeenten in de HVC ligt het voor de 
hand dat dit dan een identieke notitie is 
voor de diverse raden. 
2. Deze opdracht is uitgevoerd door het 
college. Zij heeft dit standpunt 
overgebracht bij VVI. 
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08-04-2013 Regionale samenwerking CDA, D66-
GL, Heiloo-
2000 en PvdA

1. Spreekt uit dat het college intensief verkent of samenwerking met de 
gemeenten Bergen, Castricum en Uitgeest op het gebied van 
bedrijfsvoeringstaken mogelijk is. 
2. Verzoekt het college de gemeenteraad uiterlijk in de raadsvergadering 
van 1 juli 2013 te rapporteren over de in punt 1 bedoelde verkenning. 
 

1. Er is door B&W een 
bestuursopdracht vastgesteld om 
de mogelijkheden tot nadere 
samenwerking te onderzoeken. 
Deze opdracht is tevens 
geaccordeerd door de drie andere 
gemeenten. 

2. De commissie BZ is op de hoogte 
gesteld van de inhoud van de 
bestuursopdracht op 11 juni 2013. 

De projectorganisatie is ingericht; 
werkgroepen met vertegenwoordigers 
uit alle vier gemeenten zijn gestart. 
 
 
Behandeling in de raad van 3 maart 
2014 
 

04-02-2013 Nieuw Varne PvdA, CDA, 
D66-GL, 
Heiloo-2000 

1 Verzoekt het college een ruimtelijke faseringskaart op te stellen voor 
die delen van Heiloo waar in de toekomst zal worden gebouwd en voor 
die delen waarvan de raad de bereidheid daartoe heeft uitgesproken. 
2 Deze faseringskaart uiterlijk in juni 2013 aan de raad ter vaststelling 
voor te leggen en vervolgens jaarlijks te actualiseren.  
 

Deze faseringskaart is gemaakt en zal 
binnenkort aangeboden worden aan de 
raad. Hiermee geeft het college naar 
verwachting een antwoord op de motie. 

04-02-2013 
(zie ook 12-
11-2012) 

Nieuw Varne VVD Roept het college op:  
1. het huidige beleid t.a.v. het toepassen van wadi’s te evalueren en 
daarbij, naast de primaire afwateringsfunctie, ook het gebruik van de 
wadi als grasveld door de inwoners te betrekken.   
2. aan te geven wat de gevolgen zijn als het huidige beleid wordt 
aangepast en er geen wadi’s in woonwijken worden toegepast.  
3. geen wadi toe te passen in Nieuw Varne alvorens in de commissie 
Openbare Ruimte de alternatieven en hun kosten te bespreken. 
4. de rapportage over de bovenstaande punten aan de raad via de 
commissie Openbare Ruimte voor te leggen uiterlijk in juni 2013.  
 

De raad heeft een memo ontvangen 
“Wadi’s in Heiloo” in juli 2013 
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7-05 2012 Regionale samenwerking PvdA 1. spreekt uit dat het proces om te komen tot regionale samenwerking 
onvoldoende transparant is geweest; 
2. spreekt uit dat de gemeenteraden in het proces onvoldoende vooraf 
zijn betrokken; 
3. roept de andere deelnemende gemeenten op om gezamenlijk een 
integrale discussie op te starten die leidt tot een aangepast convenant 
waarbij de meerwaarde van regionale samenwerking, los van de 
gezamenlijke uitvoering van taken, transparanter wordt verwoord; 
4. roept op tot een gezamenlijke bijeenkomst van alle deelnemende 
gemeenteraden om de discussie als bedoeld onder punt 3 te voeren; 
5. verzoekt de voorzitter van de raad de motie ter kennis van de 
regiegroep en tevens ter kennis aan de raden van de Regio Alkmaar te 
brengen;  
6. verzoekt de regiegroep het voortouw te nemen om deze discussie te 
laten plaatsvinden. 
 

Er zijn twee 
klankbordgroepbijeenkomsten met 
raadsleden geweest. De eerste was in 
februari en heeft geleid tot aanpassing 
van het programma van de regiodag in 
April, zodat alle raadsleden kennis 
konden nemen van de manier waarop 
de raden beter en meer voorafgaand 
kunnen worden betrokken  De tweede 
klankbordgroep in juni heeft geleid tot 
nieuwe stukken die in  augustus 
verzonden zijn naar de griffiers. Het 
gaat dan om de kaderstellende vragen 
die de gemeenteraden in de regio 
zouden moeten beantwoorden 
voorafgaand aan de samenwerking. De 
beantwoording van deze vragen gaat 
vooraf aan de avond op 9 oktober 
aanstaande om te komen tot een 
strategisch document (het convenant 
en de strategische werkagenda 
komend daarmee definitief te 
vervallen). 
De griffiers zijn nauw bij dit traject 
betrokken en de raadsleden krijgen 9 
oktober de gelegenheid om de invulling 
van het strategische document mede te 
bepalen (daarin worden spelregels en 
afspraken over betrokkenheid van de 
raden opgenomen).  
N.a.v. punt 5 kan gemeld worden dat 
de vz van de raad de motie ter 
kennisname heeft gebracht van de 
raden van de Regio Alkmaar en de 
regiegroep. 

 


